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Protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                        

z dnia 12 lipca 2022 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

10:00 do 11:15 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 – nieobecny radny Mariusz Podgórski , 

radny Tomasz Ponicki i radny Hubert Polarczyk - nieobecności usprawiedliwione.   

         

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Budzińska Agnieszka  

  2. Graś Julian 

  3. Kin-Zdzierela Jolanta 

  4. Maślak Jan 

  5. Parecki Henryk 

  6. Piechocki Andrzej 

  7. Rożek Roman 

  8. Rzeczycka Grażyna 

 9. Skibiński Wojciech 

10.  Sroka Jan 

11. Witczak Cecylia 

12. Zachara Andrzej 
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Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia                 

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia                         

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście               

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście   

Zaproszeni goście: 

1. ks. Robert Różański – Proboszcz Parafii  p.w. św. Mikołaja w Ujściu, Honorowy Obywatel 

Miasta Ujście,                                            

2. Grażyna Meister  - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Ujściu              

3. Stefan Wociekiewicz – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Ujściu 

4. Joanna Połyniak – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu                       

5. Paulina Strychalska – Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Ujściu                                           

6. Alicja Hajt – sołtys wsi Nowa Wieś Ujska                  

7. Karolina Strzelecka – sołtys wsi Chrustowo                

8. Elżbietka Radtke – sołtys wsi Węglewo                 

9. Małgorzata Ignacy – sołtys wsi Mirosław               

10. Kazimierz Czyrski – sołtys wsi Byszki                  

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:01 do 00:01:45). 

 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XXXII  sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią  

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Beatę Ima, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorotę 

Schwochert, Sekretarza Gminy i Miasta Ujście  pana  Marka Medeja, zaproszonych gości oraz 

radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała, czy ktoś ma jakieś wnioski, uwagi dotyczące  porządku 

obrad. Z uwagi na ich brak oświadczyła, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie              

i przystąpiła do punktu 2 porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad  
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1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 22 czerwca 2022 r.  

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Pożegnanie Honorowego Obywatela Miasta Ujścia ks. kan. Roberta Różańskiego. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Ujście, na rok 

szkolny 2022/2023- projekt nr 1. 

6. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

wsi Jabłonowo, gmina Ujście – projekt nr2. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 3. 

8. Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji w 

Ujściu. 

9. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście i gminie Ujście w 2021 roku. 

10. Sprawozdanie Komendanta Miejsko-Gminnego Zarządu OSP RP w Ujściu za 2021 rok. 

11. Wnioski i interpelacje radnych. 

12. Zakończenie posiedzenia.         

                                                                   

(Lista obecności i porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad.2.   

Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2022 r.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:01:46 do 00:08:39). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 22 czerwca 2022 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXXI sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  12 głosami „Za”0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 22 
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czerwca 2022 roku.  

 

Informacja z XXXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:08:40 do 00:10:54).  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 23 czerwca 2022 do 11 lipca 2022 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.4. Pożegnanie Honorowego Obywatela Miasta Ujścia ks. kan. Roberta Różańskiego. 

 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:10:55 do 00:28:40).  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak  -  w imieniu radnych Rady Miejskiej oraz 

swoim własnym  odczytała list z podziękowaniami dla księdza kanonika Roberta Różańskiego-  

Proboszcza Parafii p.w. św. Mikołaja  w Ujściu Honorowego Obywatela Miasta Ujścia, którego 

Abp Stanisław Gądecki z dniem 1 sierpnia mianował proboszczem w parafii pw. św. Katarzyny               

w Dakowach Mokrych w dekanacie bukowskim (archidiecezja poznańska).  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki -  księże Proboszczu, Szanowni Państwo, wołałbym żeby 

nigdy do tego nie doszło, i nie spotkałem ani jednego człowieka, kiedy zapadła decyzja, którą 

hierarchowie podjęli, który by powiedział, że nie szkoda – bo szkoda. Bo szkoda i myślę, że z 

czasem będzie tą szkodę, mam nadzieję, że tak nie będzie, ale, pewnie niestety będzie, i 

będziemy odczuwać dość mocno, bo to co ksiądz zrobił przez te 15 lat – pani Przewodnicząca 

mówiła o odnowie kościoła, ona jest niezaprzeczalna, ją widać, jesteśmy z niej dumni, możemy 

się nią chwalić i szczycić, bo, kto by nie  przejeżdżał przez Ujście, to widzi ten piękny obiekt, 

jest oświetlony dzięki inicjatywnie tutaj też księdza Proboszcza, jest nowa kaplica w Mirosławiu,  

ksiądz nie musi, ale Państwo może nie wiedzą, bo ksiądz na pewno się nie pochwali, ale  tej 

chwili tam trwają naprawdę ostatnie prace i jak skończą i będzie gotowa, to ksiądz odejdzie, 

mniej więcej to tak wygląda, ale dbałość o cmentarze, dbałość o wszystkie miejsca sprawowania 

kultu, to jest jedna niezaprzeczalna rzecz, niewymazywalna, ale jest ta rzecz najważniejsza, 

przynajmniej dla mnie, to jest wspólnota. Jak tu jesteśmy dobrze wiemy, jakim szacunkiem 

ksiądz się cieszył, a szacunek nie jest przypisany do funkcji, szacunek się ma, albo się go nie ma, 

a można na niego zasłużyć  u ludzi, tylko swoją ludzką  postawą. Człowieczeństwo – Ja zawsze o 

nim próbuję powiedzieć, to jest coś, co jest w człowieku ważne i czyni nas ludźmi lepszymi, Ja 

nigdy nie widziałem żadnego księdza ze łzami w oczach,  kiedy spotkał Go tak niedawno ból, 

który każdego z nas spotyka, ale pokazuje to, jakim jest człowiekiem, który czuje i rozumie ból, 

który doświadcza  czasami nas wszystkich, natomiast życie ludzkie składa się z takich chwil, i 

składa się z tych smutnych w tej chwili, ale jednocześnie, jak ktoś mnie w zeszłym tygodniu 

powiedział, widocznie tak miało być, i  w życiu chyba najważniejsze jest to, żeby się nie 

zatrzymywać, żeby iść, i Ci, do których ksiądz idzie, mają szczęście, jeszcze nie wiedzą jakie, ale 

się dowiedzą, natomiast u nas trochę będzie chyba, a nawet na pewno – smutno, ale jest tu tylu 

ludzi, tylu świadków, więc księdza muszę zapytać – jak często w ciągu roku, ksiądz do nas 

będzie przyjeżdżał. 
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Nie powiem, co ksiądz powiedział, ja usłyszałem czterdzieści. Szanowni Państwo, rzadko się 

zdarza, że odchodzą od nas ludzie, naprawdę tak wartościowi, a z drugiej strony, gdzieś dalej to 

dzieło będzie kontynuowane i za to wszystko dzisiaj chcemy po prostu po ludzku podziękować, 

aczkolwiek, to naprawdę jest wielka szkoda, stało się, jak się stało, żyć trzeba dalej, iść trzeba 

dalej. Także Księże Proboszczu – Szczęść Boże i do zobaczenia.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Ujścia wspólnie z Przewodniczą Rady Miejskiej 

przekazali księdzu drobny upominek - obraz przedstawiający kościół p.w. św. Mikołaja w Ujściu. 

Ksiądz Robert Różański –  w kilku słowach, podziękował  za życzliwość, dobroć i za 

współpracę, oraz za 15 lat pracy duszpasterskiej w naszej parafii. 

Następnie podziękowanie dla księdza  Proboszcza  w imieniu Kółek Rolniczych i sołtysów  

złożył radny Julian Graś, a w imieniu Dyrektora Szkoły Podstawowej w Ujściu słowa 

podziękowania złożyła pani Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Ujściu, - pani Paulina 

Strychalska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak ogłosiła 15 minut przerwy. 

Przerwa w obradach  od godz. 10:28 do 10:45 

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Ujście, na rok 

szkolny 2022/2023- projekt nr 1. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:28:50 do 00:31:35) 

Grażyna Meister Dyrektor Centrum Usług Wspólnych -    projekt uchwały, podstawa prawna. § 

1. Określa się następujące średnie ceny jednostek paliwa w Gminie Ujście na rok szkolny 

2022/2023: benzyna bezołowiowa 98- 8,39 zł;  benzyna bezołowiowa 95- 7,76 zł; olej 

napędowy- 7,90 zł; gaz LPG- 3,72 zł za dm3. § 2. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  12 głosami „Za”0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa     

w Gminie Ujście, na rok szkolny 2022/2023. 

 

Uchwała nr XXXII/222/2022 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 

Ujście, na rok szkolny 2022/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

wsi Jabłonowo, gmina Ujście – projekt nr2. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:31:36 do 00:36:00 ) 
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Agnieszka Pawłowska pracownik UM  ds. gospodarki przestrzennej – uzasadnienie do projektu  

uchwały  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi 

Jabłonowo, gmina Ujście. Sporządzenie miejscowego planu procedowane było na obszarze, który 

nie był dotąd objęty żadnym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ujście Przystąpienie do sporządzenia 

miejscowego planu nastąpiło z inicjatywy Burmistrza Ujścia, w związku z ustawą o inwestycjach 

w zakresie elektrowni wiatrowych, która wprowadza m.in. dla lokalizowania i budowy 

minimalną odległość elektrowni wiatrowej, w odległości dziesięciokrotnej wysokości jej turbiny, 

od budynków mieszkalnych. Celem opracowanego planu jest zmiana warunków zabudowy          

i zagospodarowania, w tym przeznaczenia terenów. Plan miejscowy ustala warunki przestrzenne 

oraz nowe zasady zagospodarowania terenów przy uwzględnieniu: własności, istniejącego 

zainwestowania oraz użytkowania terenów. Ustalenia planu dotyczą wyznaczenia nowych 

terenów pod budownictwo usługowe i zagrodowe oraz uporządkowania i uzupełnienia istniejącej 

zabudowy, a także określenia granic i warunków zagospodarowania terenów, dostosowując 

przeznaczenie terenów do ich faktycznego użytkowania. W zakresie wymagań ochrony 

dziedzictwa kulturowego i zabytków podjęto stosowne ustalenia ze względu na występowanie na 

obszarze planu obiektów wpisanych do rejestru zabytków (parku dworskiego i założenia 

folwarcznego), stanowisk archeologicznych i budynków objętych formą ochrony zabytków. Dla 

zachowania ładu przestrzennego, walorów architektonicznych i krajobrazowych w planie 

określono obowiązujące i nieprzekraczalne linie zabudowy oraz parametry zabudowy, 

w szczególności wysokość budynków, formę dachów i intensywność zabudowy, a także 

wyznaczono powierzchnie biologicznie czynne. Warunki zabudowy i zagospodarowania ustalono 

uwzględniając formę, skalę i linię zabudowy istniejących obiektów, w szczególności budynków 

objętych ochroną konserwatorską. Ochronę środowiska zapewnia się poprzez techniczne 

uzbrojenie terenów oraz nakaz postępowania zgodnie z przepisami dotyczącymi ochrony 

środowiska. Plan zachowuje zabudowę istniejącą wsi oraz dopuszcza nowe inwestycje 

stanowiące uzupełnienie istniejącego zainwestowania terenów. Grunty rolne klas III 

pozostawiono w użytkowaniu rolnym. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego na 

terenie wsi Jabłonowo, gmina Ujście został sporządzony przy zapewnieniu udziału społeczeństwa 

w pracach nad projektem planu. Odpowiednie treści ogłoszeń i obwieszczeń informujących         

o przystąpieniu do sporządzenia planu zostały opublikowane w miejscowej prasie, wywieszone 

na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Ujściu i wsi Jabłonowo oraz zamieszczono na stronie 

internetowej biuletynu informacji publicznej miasta i gminy Ujście. W trybie sporządzania planu 

Burmistrz Ujścia wyznaczył termin wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, dyskusji 

publicznej, poinformowano również o możliwości składania uwag do wyłożonego projektu. 

Projektowana zabudowa stanowić będzie uzupełnienie istniejącej struktury funkcjonalno-

przestrzennej. W trybie sporządzenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, wpłynęły dwa indywidualne wnioski do planu. Do sporządzanego projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego uzyskano pozytywne opinie i uzgodnienia. 

W trybie wyłożenia do publicznego wglądu, nie wpłynęły uwagi do projektu planu. Dziękuję. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie ma chętnych, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  12 głosami „Za”0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie wsi Jabłonowo, gmina Ujście. 
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Uchwała nr XXXII/223/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

wsi Jabłonowo, gmina Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 3. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:36:01 do 00:39:45) 

Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – projekt został wczoraj dokładnie 

omówiony na komisjach, w związku a tym przedstawię tylko sam projekt chwały. Podstawa 

prawna, §1punkt 1) w § 1  zwiększa  się plan dochodów o kwotę 275.451,47 zł do kwoty 

43.608.093,46 zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 33.276.236,71 zł; dochody majątkowe w 

kwocie 10.331.856,75  zgodnie  z załącznikiem nr 1; punkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały Nr 

XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu      z dnia 16 grudnia 2021  roku  zostaje zmieniona 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; punkt 3) w § 2  zwiększa się  plan wydatków o 

kwotę 275.451,47 zł do kwoty 46.989.531,44 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 32.995.902,75 

zł; wydatki majątkowe w kwocie 13.993.628,69 zł, zgodnie  z załącznikiem nr 2; punkt 4) treść 

załącznika nr 2 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021   

roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; punkt 5) załącznik nr 3 

uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia  2021  roku określający 

dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie 

i innych zadań zleconych ustawami w 2022 r. oraz dochody budżetu państwa związane  z realizacją 

zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2022 r. zostaje zmieniony zgodnie z 

załącznikiem nr 3  do niniejszej uchwały; punkt 6) załącznik nr 5 uchwały Nr XXVI/184/2021 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021   roku określający zestawienie planowanych kwot 

dotacji udzielanych z budżetu w 2022 roku otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 

do niniejszej uchwały; punkt 7) załącznik nr 11 uchwały Nr XXVI/184/2021 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku określający  dochody i wydatki w 2022 roku w zakresie zadań 

realizowanych na podstawie umów lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego 

otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały. Paragraf 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. Paragraf 3. Uchwała obowiązuje z dniem 

podjęcia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję w tej sprawie, 

nie ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  12 głosami „Za”0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Uchwała nr XXXII/224/2022 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok, stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku 

Policji  w Ujściu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – na wczorajszych wspólnych komisjach 

informacja ta była obszernie omawiana, przez p.o. Kierownika Posterunku Policji w Ujściu , 

zapytam tylko,  czy są  jeszcze jakieś pytania w tej sprawie.  Nie ma, przystępujemy do 

następnego porządku obrad. 
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Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji w Ujściu, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Informacja o sytuacji na rynku pracy w mieście i gminie Ujście w 2021 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – na wczorajszych wspólnych komisjach 

również ta informacja była obszernie omawiana przez Z-cę Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Pile, czy są  jeszcze jakieś pytania w tej sprawie.  Nie ma, przystępujemy do następnego 

porządku obrad. 

Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji w Ujściu, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.10. Sprawozdanie Komendanta Miejsko-Gminnego Zarządu OSP RP w Ujściu za 2021 

rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – to sprawozdanie także było obszernie 

omawiane na wczorajszych wspólnych komisjach przez  Komendanta Miejsko Gminnego ZOSP 

RP w Ujściu, czy są   pytania w tej sprawie.  Nie ma, przystępujemy do następnego porządku 

obrad. 

Ocena stanu zagrożenia i porządku publicznego na terenie działania Posterunku Policji w Ujściu, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.11. Wnioski i interpelacje radnych. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:40:40 do 00:42:50) 

Radny Julian Graś -  chodzi o koszenie trawy, przeważnie zatrudniamy te osoby z funduszu 

sołeckiego, i nieraz zdarzają się takie nieprzyjemne wypadki jak  np. w Kruszewie,  człowiek 

kosił na gminnym odcinku, na skarpie przy boisku i nie zauważył, bo samochód jechał z tyłu       

i wyleciał mu jakiś kamyszek i uderzył mu w szybę i teraz jest problem,  bo prawdopodobnie,  ci 

ludzie nie są ubezpieczeni, należałoby to rozwiązać, czy to sołtys kosi,  czy z Urzędu Pracy, czy 

ktoś zatrudniony, bo jest to umowa o dzieło, tu w urzędzie podpisana, jest to robota za pieniądze  

i należałoby to jakość prawnie rozwiązać, bo takich wypadków może być więcej.  Dziękuję.  

Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia – umowa o dzieło ma to do siebie, że osoba, która się 

zobowiązuje zrealizować dzieło, bierze na siebie wszelkie czynności związane z wykonaniem 

tego dzieła, ubezpieczenie itd. W przypadku umów o dzieło nie ma możliwości ubezpieczania 

tych pracowników, którzy podejmują pracę w ramach umowy o dzieło.  

Radny Julian Graś – dziękuje, dobrze wiedzieć. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak- czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie ma 

chętnych, w takim razie przechodźmy na następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.12. Zakończenie posiedzenia 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:42:51 do 00:43:03) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXXII sesję Rady Miejskiej w Ujściu,  dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

 

 

 

Zakończenie XXXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 11:15. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek        
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